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Hoptrup den 31.08.2022     

 

Dagsorden til bestyrelsesmøde 

 den 31.08.2022 kl. 19.00. 
 

Møde nr. 6 afholdes på stationen 

 
DAGSORDEN: REFERAT: 

 
 
1. Siden sidst 

a. Godkendelse af tidligere referat 
b. Gennemgang af nuværende 

dagsorden 
c. Andet siden sidst 

2. Igangværende sager 
a. Status på ny mandskabsvogn 
b. Unifinform 
c. Mandskabsmangel og udkald 
d. Aktive brandfolk/kommende 

holdleder 
e. Vagthold 
f. Flagning ved jubilæumer og mere 
g. Cancer i indsatstøj 

3. Beslutningsreferat 
4. Økonomi 
5. Eventuelt 
 
 
DELTAGET: 
Jakob Kjeldsen 
Henrik Holm 
Lorenz Christensen 
Jesper Madsen 
Bjørn Starman 

 
AFBUD FRA: 
David Jensen 
Rene Schondelmeier 

 
Referent: Lorenz Christensen 

 
 
Jakob byder velkommen. 
 
Ad 1a: Der er ingen kommentarer til referat. 
 
Ad 1b: Punkter tilføjet forud for mødet. 
 
Ad 1c: Der er kommet en ny lejer i 
lejligheden. Der skal udføres nogen 
reparationer som regnes til dels dækket af 
depositum. Herunder også slutrengøring. 
 
Malene Holm er startet på grunduddannelsen 
og er færdig med grunduddannelsen om 
nogen uger. 
 
Der er kommet dato på Lorenz’s 
kompetenceafklaringsprøve. Regnes den 22. 
 
Vi er oppe på 31 udrykninger i år. 
Heraf har vi haft 2 udrykninger uden holdleder 
siden sidste bestyrelsesmøde. 
 
Ad 2a: Henrik forespørger om en status. 
Jakob har en dialog med Søren – og vil rykke 
for at skubbe et projekt i gang. 
Jakob vender tilbage asap. 
 
Ad 2b: Henrik spørger hvad vi gør med 
unifinform – vi har fået mange nye. 
Jakob oplyser at præcedens var, at vi kan få 
uniform fin, når man er færdig 
funktionsuddannet. 
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Der kan være tilfælde der ikke går under 
dette, bestyrelsen har da mulighed for at 
bestille/sende kammerat til bestilling. 
 
Ad 2c: Når vi kører til brand og ikke er korrekt 
bemandet, så er reglen helt uden undtagelse 
at vi ikke kan afgå uden chauffører med 
kørekort. 
Dette er ikke før, men vi slår det uanset fast 
her. 
Da B&R har tilbudt at vi kan få medlemmer 
afsted på kørekort kat. C, indstiller 
bestyrelsen Jesper Madsen til et stort 
kørekort. 
 
Ad 2d: Henrik Holm har taget punktet med. 
Nanna er optaget i værnet. Der har været 
meget frem og tilbage om hendes optagelse 
og uddannelse. Der er styr på detaljerne nu. 
Thomas Hansen har søgt orlov eller stopper, 
dette er Jakob i dialog med ham om. 
Holm og holdlederuddannelse – Henrik 
kommer snart afsted. 
Henrik foreslår at vi klargør et antal mand til 
uddannelse. 
Så vi altid står i en situation, at vi har folk 
klare og udpeget hvis vi kan få nogen på HL 
udd. 
 
Ad 2e: Vi har en ældre vagtholdsliste. Vi 
forbereder at vi får vagtlisterne opdateret og 
får fastsat faste vagthold på de 3 magiske 
datoer i værnet – Generalforsamling, 
efterårsfest og nytårsaftensdag og aften. 
Jesper foreslår at vi lægger dette ud til 
værnet i god tid i stedet. 
Dette skal tages op senest i oktoberøvelsen. 
 
Ad 2f: Listen over jubilæer er på systemet, 
Jesper kan give adgang til listen på 
forespørgsel. Denne indehaves også af vores 
socialminister Torben Juhl. 
Vi skal også spørge ud i værnet hvem der vil 
være flagmester. 
Jakob tager tjansen indtil videre. 
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Ad 2g: Cancer i indsatstøj. Et studie i USA 
har vist, at der er fundet pfas i tøjet. Dette er 
fundet i de fleste 3 lags branddragter. 
Pfas er stærkt kræftfremkaldende. 
Jesper og Rene sættes i opgave med at finde 
ud af, om der er pfas i indsatstøjet. 
Rene bedes løfte dette i AMR regi. 
Vores anbefaling er, at vi under ingen 
omstændighed iklæder gæster, børn og 
besøgende i vores indsatstøj. 
Derudover så anbefaler vi minimalt brug af 
indsatstøj – også ved stationsarbejde. 
 
Ad 3: Beslutningsreferat – ingen beslutninger 
taget. 
 
Ad 4: Økonomi 
Vi er forsinket i halvårets momsregnskab. 
Dette udløser et gebyr – som vi må acceptere 
– omstændigheder har gjort at vi er sent ude. 
 
Alle regninger er betalt til d.d. undtaget 
abonnement på one.com – og stort set alle 
bilag for 1. halvår er klare for regnskabet. 
 
Det ene kort skal jf. bestyrelsens beslutning 
lukkes – der skal være foreløbigt kun være 1 
kort – Torben Juhls. 
 
Der er en del formalia der skal på plads i 
forhold til de 2 cvr numre. Dette fikses ad hoc 
som det kommer. 
 
Der var lidt debat om girokort. 
Derudover indrykker vi mobile pay en 
annonce om medlemskab. 
Derudover så angives en +71 kode og en 
kontakt til kontant betaling. 
Vi udlodder en præmie blandt modtagerne. 
 
Ad 5: -Vi har gennemført det første møde om 
slukningsområder. Næste møde er her på 
stationen den 14. september. 
Der skal tales om Barsmark, Ravsted, Øster 
Højst og et område ved Tønder. 
Jakob vender tilbage. 
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-Til senere foreslås det at holde åbent hus en 
eller 2 gange om året. 
Til byens borgere og til rekruttering. 
 
 


